



Second International Conference of Ministers on Transboundary Transhumance

10-12 July 2023 | Cameroon

INFORMATION NOTE

Dear Partner,

if you wish access to the conference and have not inscribed yourself beforehand, please take note of the following guideline to gain access to the conference:

1. If you want to take part **on behalf of an official ministerial or country delegation**, please be ready to show a **validated designation letter** from your organization hierarchy. Please note that we can grant a maximum of 3 additional participants per day per delegation.
2. If you want to take part as an expert, who has actively contributed to the work of the geographical blocs and has an **active role at the conference** (moderator, speaker, or similar), please show **proof of your employee status of your organization or an organization-ID**. We may additionally ask for further proof of your role or active participation in the geographical blocs (e.g. by a statement from your hierarchy, an according conference invitation letter or email exchange that confirms your role, etc.)

Please have these elements ready and come to **room Essingan A** (1st Floor) to obtain your admission.

Thank you in advance for your understanding and respect of these guidelines.

NOTE D'INFORMATION

Cher partenaire,

Si vous souhaitez accéder à la conférence et vous ne vous êtes pas inscrit au préalable, veuillez prendre note de la directive suivante :

1. Si vous souhaitez participer **au nom d'une délégation officielle ministérielle ou d'un pays**, merci de présenter une **lettre de désignation validée de la hiérarchie de votre organisation**. Veuillez noter que nous pouvons accorder un maximum de 3 participants supplémentaires par jour et par délégation.
2. Si vous souhaitez participer en tant qu'un expert, qui a activement contribué au travail des blocs géographiques et qui **joue un rôle actif à la conférence** (modérateur, conférencier ou similaire), veuillez présenter une **preuve de votre statut d'employé de votre organisation ou un identifiant de votre organisation**. Nous pouvons également demander des preuves supplémentaires de votre rôle actif à la conférence (p.ex. par une déclaration de votre hiérarchie, une lettre d'invitation ou échange de courriels confirmant votre rôle, etc.)

Veuillez tenir ces éléments prêts quand vous vous présentez à la **salle Essingan A** (1er étage) pour obtenir votre admission.

Merci d'avance de votre compréhension et de votre respect de ces directives.